
 
 

Pozvánka na jednání VV Českého florbalu Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 

TERMÍN:  6.2.2025 

ČAS:   9:00 hodin 

MÍSTO:  Restaurace Localis, Velké náměstí 145/14, 50003, Hradec Králové 

 

PŘÍTOMNI: Renáta Typlová, Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Tomáš Pokorný, Václav 

Křepelák 

OMLUVENI:  Lenka Jansová 

HOSTÉ:   

SEKRETARIÁT: Aleš Jansa, Pavlína Droznová 

OVĚŘOVATEL: Václav Křepelák 

 

Program jednání: 

 

1. Připomínky k zápisu z minulého jednání 

- Bez připomínek, zápis schválen 

2. Doplnění bodů do programu jednání 

- Přihlášení výběrů dívek na turnaj do Ostravy 

3. Stanovení ověřovatele zápisu 

- VV ustanovil V.Křepeláka 

4. Schválení programu jednání  

- Program schválen 

5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulých jednáních 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

P.Droznová dořešení redaktora Facebooku 18.12.2024 ANO 

P.Droznová informace zájemců o stáž 18.12.2024 ANO 

L.Jansová informace - nový redaktor Facebooku 18.12.2024 ANO 

P.Droznová místo VH 23.01.2024 ANO 

L.Jansová seminář High level 23.01.2024 NE 

O.Laška seminář High level 23.01.2024 NE 

R.Typlová setkání s oddílem PP3 23.01.2024 ANO 

L.Jansová setkání s oddílem PP3 23.01.2024 NE 

O.Laška setkání s oddílem PP3 23.01.2024 NE 

T.Pokorný setkání s oddílem PP3 23.01.2024 NE 

T.Faltejsek vzdělávání trenérů v rámci výběrů a vzdělávání trenérů 23.01.2024 ANO 

L.Jansová anketa 23.01.2024 NE 

L.Jansová bílá místa - turnaj Rychnov n.K 23.01.2024 NE 

 

 



 
 

Poznámky k úkolům: 

- R.Typlová – setkání s oddílem TJ Svitavy – přátelské setkání se zástupcem Svitav Lukášem  

Brýdlem, téma: vedení klubu, jejich směřování, práce s trenéry, činnosti v klubu a kompetence, 

potenciální zapojení brigádníků či full-time, ženská vs mužská složka v klubu aj. Proběhlo také 

několik dotazů ze strany p. Brýdla – trenérské licence, rozhodčí aj. V současné době nemají 

zájem o vstup do PP3, nemají vhodnou osobu a chtějí se zaměřit spíše na posunutí trenérů. 

- Setkání s oddíly – ostatní členové řeší termíny setkání 

- ÚKOL: Setkání s oddílem FTC Vysoké Mýto – A.Jansa 

- 1.5. – termín pro vzdělávání trenérů v rámci výběrů – přátelské utkání regionálních výběrů  

- Anketa v řešení, čekáme na grafické podklady, bylo několikrát urgováno jejich zaslání ze strany 

ČF, rozšíření na trenéry a rozhodčí 

- Hejtmanky – nebude setkání s hejtmanem KHK, ale s náměstkyní pro sport, v Novém Městě nad 

Metují – téma: finanční podpora (projekt stáží, anketa regionu, propagace florbalu) 

- Turnaj na bílá místa – v přípravě 

 

6. Zprávy z komisí 

6.1. Ligová komise 

• Změny termínů – aktuálně nyní v řešení dvě žádosti o změnu 

• Problémy oddílů – nejsou hlášeny žádné potíže a komplikace 

• Pokuty – aktuálně uděleny pokuty za cca 27 tis Kč 

• Kontumace – udělena první kontumace – 1. liga dorostenek, družstvo FBK Kobra 
Tatran Hostinné nedojelo na svůj turnaj, jeden zápas dohrálo, druhý ne 
- od začátku sezóny eviduje LK 6x nedojetí na turnaj v mládežnických kategoriích 

• Příprava předpisů 2025-26 

• On-line setkání k předpisům proběhne ve středu 12.2. od 19:00 hodin 
 

6.2. Komise mládeže 

• Tréninky výběrů – běží bez komplikací, všechny termíny vypsané ve FISu 

• Organizace – bez komplikací 

• Přípravný turnaj na ODM starších žáků a žákyň – VV podporuje tento turnaj v Liberci a 
vyšle svá družstva 

• Regionální turnaj elévů – turnaj uspořádán, ale bez účasti pardubický družstev, 
potkala se družstva z přeboru a ligy – FbC Dobruška, FBC Česká Skalice, Orel Rtyně, 
2x FbC Hradec Králové  

• ÚKOL: T.Faltejsek – nový termín na regionální turnaj elévů v Holicích  

6.3. Komise rozhodčích a delegátů 

• Proběhlé akce 

• Zasedání KRD – 16. 12. 2024 
-  Posuny rozhodčích na listinách 
-  Vzdělávací semináře a praktická školení pro rozhodčí 
-  Praktický seminář pro delegáty 
-  Zakončení sezóny 
-  Projekty KRD 
-  Termín dalšího zasedání 

• Reakce na dopis od DK 



 
 

-  Odpověď Lucii Hejnové 
-  Případně k náhledu 

• Stížnost na rozhodčí Lukáše Filípka a Jiřího Knettiga od Davida Svobody 
-  David poslal pět videí z utkání Divize, kde podle něj rozhodčí zásadně 
chybovali 
-  KRD videa prošla a shledala větší pochybení pouze v jednom případě 
-  KRD neudělila žádný trest pro rozhodčí 

• Stížnost na rozhodčího Radka Hrdličku 
-  KRD obdržela fotografie ze zápasů 2. ligy žen, kde rozhodčí Radek Hrdlička 
absolutně nejeví zájem o hru 
-  Protože se nejednalo o první stížnost, KRD udělila rozhodčímu podmínku 
do konce sezóny a v případě jakékoliv další oficiální stížnosti, také do konce 
sezóny, případnou pokutu 3 000,- Kč a zastavení činnosti na 9 měsíců 

• Plánované akce 

• Vzdělávací semináře a praktická školení pro rozhodčí a delegáty 
-  3 vzdělávací semináře pro licenci E 
-  2 vzdělávací semináře pro licenci D 
-  Praktický seminář pro rozhodčí 
-  Praktický seminář pro delegáty 

• Termín dalšího zasedání KRD 
-  Předběžně duben 2025 

• Zakončení sezóny 
- Organizační zajištění 

 
6.4. Komise ženského florbalu 

• Super seminář̌ ženského florbalu – zaměřený na elévky, mladší ́žákyně - zatím 
informativně o aktuálním stavu 

• Pediatr – zatím v řešení – R. Typlová navrhuje oslovit vysokou školu lékařskou 
v Hradci Králové, kde jsou lékaři, kteří přednáší. 

• ÚKOL: O.Laška – oslovení vysoké školy – přednášející lékař 

• Trenér/zástupce z jiného sportu – v řešení. R. Typlovou napadlo spojit se 
s hradeckým fotbalem, dívčí složku mají. T. Faltejsek má kontakt a osloví ho. 

• ÚKOL: T.Faltejsek – oslovení trenéra hradeckého fotbalu u dívek 

• Téma – ukázkový trénink – zatím předjednaný Michal Vojáček  

• možné termíny na výběr: 5., 12., 19. 5. 

• Prostory na Univerzitě v Pardubicích  

• Další projekty, na kterých členové pracují: 

• Meziregionální turnaj pro starší ́žákyně 5+1  

• Sdílené́ tréninkové́ jednotky – rozpracovaný projekt od L.Prokešové 
- na dalším společném setkání budeme řešit dále – zatím probíhá oslovení trenérů 

• Online setkání v plánu, pravděpodobný termín bude 27.2.2025 

• MS žen – požadavky regionu – sepsat a poslat 

• ÚKOL: R.Typlová zašle na L.Laštovičku a P.Chvojku podněty, nápady a případné 
požadavky (lístky, bannery, propagační materiály) ve spojení s akcemi regionu 

 
7. Marketing a medializace 

7.1. Facebook  

• Náměty a připomínky 



 
 

• Nový správce sítě 

o Koncem prosince proběhlo předání práce od L.Jansové  

o Lednové příspěvky v pořádku, dle zadání regionu 

7.2. Instagram 

• Náměty a připomínky 

o Bez připomínek 

 

8. Rozpočet 2025 

• Aktuální čerpání rozpočtu 

o Zatím nejsou aktuální informace 

 

9. Připomínkování materiálů z jednání VV 

Koncepce – poslané 

Pokyn k řízení regionálních soutěží 

• VV řešil připomínky, dne 6.2. byly zapsány do pokynu on-line prostřednictvím 

komentářů 

• Řízení soutěží bod 2 – losovací aktiv – stanovení losu podle výsledků je pro nás 

nepřijatelné, losujeme všechny soutěže najednou a není možné v návaznosti na 

celou strukturu losovat jednotlivé soutěže zvlášť, systém určení pořadí podle 

velikosti oddílů nám funguje a oddíly jsou s tím spokojené, velké oddíly by měly být 

v tomto směru zvýhodněné; náš region je zastáncem nepočítání výsledků ve 

vybraných mládežnických soutěží – viz další body 

o Dalším argumentem je, že oddíly přestanou přihlašovat družstva B, 

nebudou mít pro ně termíny na halách 

o Praktické provedení losu bez počítání výsledků tak není možné 

o Los provedený losováním výrazní zvýší změny termínů turnajů a ohrozí 

plynulost termínové listiny 

• Regionální soutěž mládeže bod 7 – počítat výsledky a zároveň neuvádět tabulku – 

v kategorii Liga mladších žáků je košová soutěž, výsledky zde počítáme a 

zapisujeme do FISu; nevidíme zde tedy problém ve zveřejnění tabulky této soutěže 

• Regionální soutěž bod 11 – zobrazování výsledků - náš region je zásadně proti 

počítání výsledků a statistiky u kategorií přebor mladších žáků, elévů a nižší 

kategorie 

 

10.  Rozvoj regionu 

10.1. Regionální projekty 

10.2. Rozvojový plán 

• Projedeme na některém z příštích setkání 

 

11.  Disciplinární komise 

• Informace o případech – rozhodnutí lze dohledat ve FISu 

 

 



 
 

12.  Různé 

12.1. Zahraniční stáž  

• vše zařízeno, podepsané smlouvy, koupené letenky, zařízené ubytování, jízda po 

městě bude MHD, chybí dořešit platby na místě a program s p.Formanem 

• Vzhledem tomu, že nikdo z RVV neměl zájem se zúčastnit zahraniční stáže jako 

vedoucí, tak R.Typlová nabídla svoji pomoc (i díky zkušenosti ze zahraniční stáže, 

kterou absolvovala). R. Typlová byla schválena jako vedoucí doprovod účastníků a 

hlavní organizátor po dobu konání akce, RVV schválil per rollam. 

12.2. Poháry pro oddíly  

• stejný formát jako v minulé sezóně, zeptat se na názor oddílů v rámci dotazníku se 

začátkem nové sezóny 

12.3. Setkání s oddíly  

• připomínky k předpisům – stanovení na příštím setkání 

12.4. Anketa regionu  

• finalizace příprav, řeší se podpora kraje, jinak budeme potřebovat peníze z našeho 

rozpočtu. Čekáme na grafiku z Českého florbalu, která je poptána u J. Borovského. 

12.5. Kandidatura členů VV na další období  

▪ Renáta Typlová – kandidaturu zatím zvažuje 

▪ Tomáš Faltejsek – kandidaturu na předsedu KMM zatím zvažuje, ale uvítal by 

nástupce 

▪ Ondřej Laška – má zájem pokračovat v KŽF 

▪ Tomáš Pokorný – má zájem pokračovat v LK 

▪ Václav Křepelák – má zájem pokračovat v KRD 

▪ Lenka Jansová – kandidaturu zatím zvažuje 

12.6. Schválení jednacích řádů a statutů – per rollam – schváleno 

12.7. Přípravný turnaj ODM v Liberci – VV odsouhlasil účast výběrů na turnaji 

 

13. Úkoly, které vzešly z jednání 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

T.Faltejsek nový termín pro regionální turnaj elévů 20.02.2025   

O.Laška oslovení vysoké školy - přednášející lékař 20.02.2025   

T.Faltejsek oslovení trenéra dívek u fotbalu 20.02.2025   

R.Typlová požadavky regionu ohledně MS žen 20.02.2025   

L.Jansová seminář High level 20.02.2025   

O.Laška seminář High level 20.02.2025   

A.Jansa setkání s oddílem PP3 20.02.2025   

L.Jansová setkání s oddílem PP3 20.02.2025   

O.Laška setkání s oddílem PP3 20.02.2025   

T.Pokorný setkání s oddílem PP3 20.02.2025   

T.Faltejsek vzdělávání trenérů v rámci výběrů a vzdělávání trenérů 20.02.2025   

L.Jansová anketa 20.02.2025   



 
 

L.Jansová bílá místa - turnaj Rychnov n.K 20.02.2025   

 

 

Jednání ukončeno ve 13 hodin 

Pavlína Droznová 

Sekretářka Český florbal Královéhradeckého a Pardubického kraje 


